
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 58
van MEYREM ALMACI
datum: 17 oktober 2022

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Ruiming kadavers landbouwdieren  -  Evolutie

Uit het antwoord op schriftelijke vraag nr. 1007 van 4 juli 2022 van Chris Steenwegen aan 
minister Demir blijkt dat Vlaanderen jaarlijks 7.443.834 euro belastinggeld uitgeeft aan 
het ophalen van kadavers van landbouwdieren. Uit de cijfers blijkt dat erachter bijzonder 
hoge aantallen dieren schuilgaan: jaarlijks sterven miljoenen dieren voor ze ooit het 
slachthuis bereiken.

1. Wat zijn de geactualiseerde jaarlijkse aantallen (2017-2021) wat betreft vernietiging 
van ééndagshaantjes in ons land?

2. Hoeveel dieren overlijden jaarlijks op transport? In individuele aantallen en/of per 
recipiënt?

3. Wat is de evolutie van de afgelopen vijf jaar (2017-2021) in absolute aantallen en in 
percentages per diersoort (varkens, runderen, geiten, schapen, kalkoenen, 
vleeskippen, legkippen, andere)? Hoe evalueert de minister die evolutie?

4. Welke percentages van uitval acht de minister als minister van Dierenwelzijn 
‘aanvaardbaar’? op welke basis (wetenschappelijk, internationale benchmark, …)

Vragen over hetzelfde onderwerp werden gesteld aan de ministers Weyts (58) en Brouns 
(75)



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 58 van 17 oktober 2022
van MEYREM ALMACI

1-3.Ik verwijs hiervoor naar mijn collega bevoegd voor de landbouw die u deze cijfers 
kan aanleveren.

4. Graag verwijs ik hiervoor naar mijn omstandig antwoord gegeven in de zitting van 
de commissie van 26 oktober jl. op uw vraag om uitleg met nr. 317.


